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R E P U B L I K A      H R V A T S K A  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GORNJA VEŽICA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA :     026-02/21-01/10 
URBROJ : 2170/01-09-10-21-16 
Rijeka,       2. 8. 2021. 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 30. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

30. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 2. kolovoza 2021. godine (petak) s početkom 
u 15,30 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Ozren Kraljić, predsjednik VMO 
- Marijan Bačić, zamjenik predsjednika VMO 
- Iva Ciper, član VMO 
- Frančeska Sobol-Mišćević, član VMO 
- Adam Butigan, član VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 

 

1. Dani MO Gornja Vežica – razmatranje realiziranog programa 

2. Razlika sredstava po prioritetima MO Gornja Vežica za 2021. godinu-

planiranje utroška  

3. Razno  
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

 

AD 1 

 
 Nazočni su zajednički razmotrili provedbu ovogodišnjih Dana MO Gornja Vežica 
„Sv. Ana – G. Vežica“ koji su službeno započeli 5. srpnja otvorenjem turnira u malom 
nogometu na igralištu Osnovne škole Gornja Vežica.  
 Uz nogomet održan je i turnir u briškuli i trešeti te su podijeljene medalje najboljim 
parovima a za sve mještane je održano i besplatno mjerenje tlaka i šećera u organizaciji 
GD Crveni križ.   
 Dani MO Gornja Vežica  službeno su završili 10. srpnja kada su podijeljeni pehari i 
statue najboljim ekipama turnira u malom nogometu dok će se u sklopu blagdana Svete 
Ane, zaštitnice Župe Sv. Ana održati svete mise.  



  2 

 Vijeće je zajednički  

 Zaključilo 

 Kako su ovogodišnji Dani MO provedeni kao što su i planirani a na 

veliko zadovoljstvo starijih i mlađih mještana.  

  

 

AD 2  

 
 Vijeće je razmotrilo e-mail zaprimljen od gosp. Kurelića, TD Rijeka promet vezano 
za ostatak sredstava od komunalnih prioriteta za MO Gornja Vežica za 2021. godinu u 
iznosu od 2.675,00 kn s PDV-om. 

Nakon dulje rasprave i razmatranja, Vijeće je iznijelo mišljenje i  

Zaključilo: 

 da se iznos utroši u slijedeći zahvat/e: 

            - sanaciju dijela asfalta prometnice u ulici Ratka Petrovića iznad stambenog 

niza kućni brojevi  56 do 80 ili  

            - mjestimičnu sanaciju oštećenog stepeništa /  farbanje rukohvata na 

stepeništu u Ulici Ratka Petrovića koje vodi od toplane do Ulice Sveti Križ (kod 

stambenog niza kućnih brojeva 7 do 25). 
 Oba zahvata uvrštena su u prijedloge komunalnih prioriteta za 2022. godinu. 
          Obzirom da Vijeće ne zna točne iznose pojedinih zahvata jer nije upoznato sa 
troškovnicima istih, nadaju se da će nakon razmatranja od strane nadležnih upoznati sa 
radnjama koje će se u konačnici poduzeti.  

 

AD 3 
 
 Pod točkom Razno, nazočni su razmotrili zahtjeve građana te realizaciju istih. 

  
 
Sjednica je završila u 19,00 sati.  
U Rijeci, 2. kolovoza 2021. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.     
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                     Ozren Kraljić 


